
Z A P I S N I K 
 

 
s 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Viljevo, održane dana 22. prosinca 2023. godine u 
prostorijama Lovačkog doma, Kosačevo 2, u Viljevu.  
Sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo sazvao je predsjednik, Tomislav Mađarić, pisanim 
pozivom, KLASA: 024-02/23-01/19, URBROJ: 2158-39-23-1, od 15. prosinca 2023. godine.  
 
Započeto u 18,00 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Tomislav Mađarić, Đuka Vincetić, Ivica Šoš, Matija Rajninger, Marta 
Senković, Pero Rabljenović, Zlatko Kolar i Milorad Maljković.   
 
Odsutni: Tomislav Okrugić, izostanak opravdao.  
 
Ostali nazočni: Dominik Knežević – općinski načelnik, Dalibor Dakić – zamjenik općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Danijel Šimunović – novinar 
internetskog portala Miholjština info, Vladimir Perković – novinar Radio DM i Melita Grüll – 
pročelnica i zapisničar.  
 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 20. sjednicu Općinskog vijeća, pozdravlja sve nazočne 
i konstatira kako postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje te čita točke dnevnog reda kao 
u sazivu:  
 
 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice 
 

2. Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Viljevo 
za 2023. godinu 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

3. Donošenje Proračuna Općine Viljevo za 2024. godinu s projekcijom 
proračuna za slijedeće dvogodišnje razdoblje 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, M. Grüll 

 
4. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Viljevo za 2024. 

godinu. 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, M. Grüll 

 
5. Donošenje Programa javnih potreba u predškolskom odgoju u 2024. 

godini 
                         IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll  

6. Donošenje Programa javnih potreba u sportu u 2024. godini 
                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll  
 

7. Donošenje Programa javnih potreba – ostale udruge 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

8.  Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture za   2024. 
godinu. 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 



9.  Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. 
godinu                             
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

10.  Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja 
 poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske  
 na području Općine Viljevo u 2024. godini 
 IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 
 

11.  Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  
 doprinosa u 2024. godini 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 
 

12. Donošenje Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru u 2024. godini 

     IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 
 
13.  Analiza stanja sustava Civilne zaštite na području  

 Općine Viljevo u 2023. godini 
 IZVJESTITELJI: T. Mađarić, M. Grüll  

14.  Donošenje Godišnjeg plana razvoja sustava Civilne zaštite na 
 području Općine Viljevo za 2024. godinu 
 IZVJESTITELJI: T. Mađarić, M. Grüll  

15.  Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje       
političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom 
vijeću Općine Viljevo za 2024. godinu.  
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

 
16.   Pitanja i prijedlozi vijećnika  

 
 

Predsjednik Tomislav Mađarić postavlja pitanje ima li kakvih izmjena i dopuna dnevnog reda. 
Budući da izmjena i dopuna dnevnog reda nije bilo, isti daje na glasovanje. Konstatira kako 
je nakon provedenog glasovanja jednoglasno usvojen sljedeći:  
 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice 
 

2. Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Viljevo 
za 2023. godinu 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

3. Donošenje Proračuna Općine Viljevo za 2024. godinu s projekcijom 
proračuna za slijedeće dvogodišnje razdoblje 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, M. Grüll 

 
4. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Viljevo za 2024. 

godinu. 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, M. Grüll 

 



5. Donošenje Programa javnih potreba u predškolskom odgoju u 2024. 
godini 

                          IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll  

6. Donošenje Programa javnih potreba u sportu u 2024. godini 
                           IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll  
 

7. Donošenje Programa javnih potreba – ostale udruge 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

8.  Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture za   2024. 
godinu. 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

9.  Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. 
godinu                             
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

10.  Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja 
 poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske  
 na području Općine Viljevo u 2024. godini 
 IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 
 

11.  Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  
 doprinosa u 2024. godini 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 
 

12. Donošenje Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru u 2024. godini 

      IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 
 
13.  Analiza stanja sustava Civilne zaštite na području  

Općine Viljevo u 2023. godini 
 IZVJESTITELJI: T. Mađarić, M. Grüll  

14.  Donošenje Godišnjeg plana razvoja sustava Civilne zaštite na 
 području Općine Viljevo za 2024. godinu 
 IZVJESTITELJI: T. Mađarić, M. Grüll  

15.  Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje     
političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom 
vijeću Općine Viljevo za 2024. godinu.  
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll 

 
16.   Pitanja i prijedlozi vijećnika  

 
 

 
 

RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA: 
 
AD/1. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 1. točku dnevnog reda te postavlja pitanje ima li 
kakvih izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik s 19. sjednice Općinskog vijeća.   
Budući da nije bilo izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik, predsjednik daje zapisnik na 
usvajanje. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno je usvojen zapisnik s 19. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Viljevo. 



 
AD/2. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 2. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o II. izmjenama i dopunama Proračuna Općine Viljevo za 2023. godinu te 
daje riječ općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike 
kako se radi o smanjenju proračuna u iznosu od 2.458.300,00 eura te prema ovim izmjenama 
Proračun Općine Viljevo za 2023. godinu iznosi 1.538.836,00 eura. Nadalje izvješćuje 
Vijećnike kako se umanjuju slijedeće stavke:  

- kapitalni projekt, K10018, Izgradnja sportsko-rekreacijskog centra u Viljevu u iznosu 
od 629.300,00 eura, 

- kapitalni projekt, K1006, Izgradnja i uređenje centra u Viljevu, Faza A, vatrogasni 
dom, u iznosu od 30.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10008, Izgradnja i uređenje centra u Viljevu, Faza C, stambeno-
poslovna građevina, u iznosu od 1.330.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10017, Izgradnja i uređenje centra u Viljevu, Faza B, dom zdravlja, 
završetak u iznosu od 10.000,00 eura, 

- kapitalni projekt, K10019, nerazvrstane ceste – Viljevo, k.č.br. 2233, 2239 u iznosu 
od 372.00,00 eura 

- kapitalni projekt, K10020, nerazvrstane ceste – Viljevo, k.č.br. 2234, u iznosu od 
93.000,00 eura, 

Također se u proračunu moraju povećati sljedeće stavke: 

- kapitalni projekt K10007, izgradnja komunalne infrastrukture na grobljima Ivanovo, 
parking i nogostupi u iznosu od 6.000,00 eura, te  

- aktivnost A100010 Vijeće srpske nacionalne manjine za 7.000,00 eura jer su u 
mjesecu svibnju 2023. godine provedeni izbori za vijeća nacionalnih manjina, a isti 
nisu bili planirani prilikom donošenja proračuna. 

Nakon izlaganja općinskog načelnika, predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po 
ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te istu daje na glasovanje. Jednoglasno su 
usvojene II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Viljevo za 2023. godinu.  
 
AD/3. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 3. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Proračuna Općine Viljevo za 2024. godinu i Projekcije za 2025. i 2026. godinu te 
daje riječ općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike 
kako je Proračun Općine Viljevo za 2024. godinu planiran u iznosu od 6.560.320,00 eura. 
Iznos proračuna je visok iz razloga što su u njega ugrađeni slijedeći kapitalni projekti:  

- kapitalni projekt, K10005, izgradnja srijemskog kulturnog centra u Ivanovu, planirani 
iznos 1.250.000,00 eura, 

- kapitalni projekt, K10006, izgradnja i uređenje centra u Viljevu, Faza A, vatrogasni 
do, planiran iznos 100.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10007, Izgradnja komunalne infrastrukture na groblju u Kapleni – 
parking i nogostupi, planirani iznos od 85.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10008, Izgradnja i uređenje, Faza C, stambeno-poslovna 
građevina, planirani iznos od 931.000,00 eura  

- kapitalni projekt, K10009, Izgradnja nerazvrstane ceste Cret Viljevski- Ivanovo, 
planirani iznos od 1.250.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10010, izrada projektne dokumentacije – ostale, planirani iznos od 
20.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10011, izgradnja javne rasvjete – zamjena led žarulja Blanje, 
Bockovac, Kapelna, planirani iznos 30.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K10012, nerazvrstana cesta – Viljevo, k.č.br. 2233, 2239, planirani 
iznos 380.000,00 eura 



- kapitalni projekt, K10013, nerazvrstana cesta Viljevo, k.č.br. 2234, planirani iznos 
110.000,00 eura 

- kapitalni projekt, K1014, izvođenje građevinskih radova – ostali objekti, dom Kapelna, 
fasada, opremanje objekata, završetak, planirani iznos 100.000,00 eura, 

- kapitalni projekt, K10015, Odvodnja Viljevo, planirani iznos 80.000,00 eura,  
- kapitalni projekt, K10016, Vodoopskrba Krunoslavje, planirani iznos 35.000,00 eura, 
- kapitalni projekt K10017, Projekt izmještanja stupova niskonaponske mreže na k.č.br. 

2234, 2239, k.o. Viljevo, planirani iznos 30.000,00 eura 
- kapitalni projekt K10018, Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Viljevo, 

planirani iznos 12.000,00 eura 
- Kapitalni projekt K10019, SE Krnjak, planirani iznos 20.000,00 eura 
- Kapitalni projekt, K10020, Izgradnja sportsko-rekreacijskog centra Viljevo, planirani 

iznos 770.000,00 eura 
- Kapitalni projekt, K10021, Izgradnja i uređenje centra u Viljevu – Faza B, Dom 

zdravlja, završetak, planirani iznos 15.000,00 eura.  

Nadalje, općinski načelnik izvješćuje vijećnike kako su u proračunu planirane i redovite 
aktivnosti koje se odnose na rad Jedinstvenog upravnog odjela, zatim javne potrebe u kulturi, 
sportu vjerski odnosi, vatrogastvo i civilna zaštita, zaštita okoliša i slično te održavanje 
postojeće komunalne infrastrukture. Također navodi kako se prilikom izrade prijedloga ovog 
proračuna vodilo računa da budu u jednakoj mjeri zastupljena sva naselja koja teritorijalno 
pripadaju Općini Viljevo.      
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu.  
Vijećnik Zlatko Kolar postavlja pitanje u vezi uređenja doma u Kapelni, odnosno da li zadnja 
faza uređenja pokriva i stepenište. Općinski načelnik Dominik Knežević odgovora kako je u 
obnovi uključeno sve, kako unutarnje tako i vanjsko uređenje.    
Predsjednik Tomislav Mađarić zaključuje kako je iznos proračuna visok budući da se radi o 
odobrenim projektima koji još nisu započeti. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te 
istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesen Proračun Općine Viljevo za 2024. godinu i 
Projekcije za 2025. i 2026. godinu. 

 
AD/4. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 4. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Viljevo za 2024. godinu te daje riječ Meliti 
Grüll, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. Melita Grüll izvješćuje vijećnike kako se ovaj 
akt donosi svake godine zajedno s proračunanom te se njime uređuje struktura prihoda i 
primitaka, rashoda i izdataka, njegovo izvršavanje, upravljanje općinskom imovinom, prava i 
obveze korisnika proračunskih sredstava, ovlasti općinskog načelnika te druga pitanja za 
izvršavanje Proračuna Općine Viljevo.     
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka o izvršavanju Proračuna Općine 
Viljevo za 2024. godinu. 
 

AD/5. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 5. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa javnih potreba u predškolskom odgoju u Općini Viljevo u 2024. godini i 
daje riječ općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike 
kako je ova točka dnevnog reda vezana uz proračun. Plan se odnosi na ostvarivanje redovitih 
programa odgoja i obrazovanja djece predškolske dobi. U 2024. godini za predškolski odgoj 
planira se 115.000,00 eura, koja će se utrošiti za slijedeće namjene, 20.000,00 eura za 
materijalne rashode i energiju, dok se 95.000,00 eura planira za ostale rashode, odnosno 
prijenose sredstava Dječjem vrtiću Pinokio iz Donjeg Miholjca radi isplate plaća zaposlenima. 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno 
je donesen Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u Općini Viljevo u 
2024. godini.  



 
AD/6. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 6. točku dnevnog reda koja se donošenje 
Programa javnih potreba u sportu na području Općine Viljevo u 2024. godini te daje riječ 
općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je ova 
točka dnevnog reda također vezana uz proračun. Programom javnih potreba u sportu na 
području Općine Viljevo ostvariti će se poticanje razvoja i promocija sporta, provođenje 
sportskih aktivnosti, djelovanja sportskih udruga te ostale aktivnosti vezane u sport. Općinski 
načelnik navodi kako na području Općine Viljevo djeluju tri nogometna kluba, ribolovno 
društvo, lovačko društvo, paintball klub i moto klub. Za financiranje sportskih aktivnosti 
planiran je iznos od 60.000,00 eura koje će sportske udruge moći ostvariti prijavom na 
natječaj koji će biti raspisan početkom 2024. godine.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
Jednoglasno je donesen Program javnih potreba u sportu na području Općine Viljevo za 
2024. godinu.  
 
AD/7. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 7. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa javnih potreba za financiranje programa udruga za opće dobro 
usmjerenih ostalim djelatnostima koje nisu obuhvaćene programima javnih potreba u kulturi 
i sportu na području Općine Viljevo za 2024. godinu te daje riječ općinskom načelniku 
Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je ovim programom 
planirano 5.000,00 eura i temeljem ovog programa će se početkom iduće godine raspisati 
natječaj. Na području Općine Viljevo postoje takve dvije udruge, branitelji i Vrećari – udruga 
kuhara tradicionalnih jela.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
Jednoglasno je donesen Program javnih potreba za financiranje programa udruga za opće 
dobro usmjerenih ostalim djelatnostima koje nisu obuhvaćene programima javnih potreba u 
kulturi i sportu na području Općine Viljevo za 2024. godinu. 
 
AD/8. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 8. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu te daje riječ 
općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je i 
ova točka dnevnog reda vezana uz proračun. Program građenja komunalne infrastrukture za 
2024. godinu planiran je u iznosu od 5.236.000,00 eura i kako se može vidjeti u članku 3. 
navedene su sve investicije i posebnog dijela proračuna. Dominik Knežević ističe kako ih nije 
potrebno ponovo navoditi jer su one već navedene u Proračunu Općine Viljevo za 2024. 
godinu.   
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
Jednoglasno je donesen Program građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 
 
AD/9. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 9. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu te daje riječ 
općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je 
program održavanja planiran u iznosu od 180.000,00 eura. U njemu su planirana sredstva 
za tekuće i investicijsko održavanje, održavanje nerazvrstanih cesta, košenje i održavanje 
groblja, održavanje kanalske mreže, sadnja drvoreda i grmlja, održavanje javne rasvjete te 
ostale komunalne usluge.   
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
Jednoglasno je donesen Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 
 
AD/10. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 10. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa korištenja sredstva od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 



vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Viljevo u 2024. godini te daje riječ 
općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je 
ovim programom planiran prihod u iznosu od 59.800,00 eura. Budući da se radi o 
namjenskom prihodu, sredstva se moraju utrošiti prema rashodima koji su propisani i 
navedeni su u članku 2. programa. Dominik Knežević također navodi kako se ovaj prihod iz 
godine u godinu smanjuje.   
Predsjednik Tomislav Mađarić ističe kako su ugovori o zakupu koji su bili sklopljeni na 10 ili 
15 godina istekli te otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te 
predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno je 
donesen Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Viljevo u 2024. godini.  
 
AD/11. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 11. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa utroška sredstava od šumskog doprinosa u 2024. godini te daje riječ 
općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako je 
ovim programom planiran prihod od šumskog doprinosa u iznosu od 100.000,00 eura. Ova 
vrsta prihoda također je namjenska te će se ona utrošiti na održavanje čistoće javnih površina 
u iznosu od 35.800,00 eura te na izgradnju prometne infrastrukture u iznosu od 64.200,00 
eura.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno 
je donesen Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2024. godini. 
 
AD/12. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 12. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru u 2024. godini te daje riječ općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik 
Knežević izvješćuje vijećnike kako je ovim programom naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada planiran prihod u 2024. godini u iznosu od 1.000,00 eura i kao takav će se 
utrošiti na izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Viljevo. 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
Jednoglasno je donesen Program utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 
zgrada u prostoru u 2024. godini.  

AD/13. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 13. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
Analizu stanje sustava civilne zaštite na području Općine Viljevo za 2023. godinu te daje riječ 
Meliti Grüll, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. Melita Grüll izvješćuje vijećnike kako 
općinsko vijeće krajem svake godine mora izvršiti analizu stanja sustava civilne zaštite. 
Kompletan sustav civilne zaštite u 2023. godini bio je intenzivno uključen u otklanjanje 
posljedica poplave izlijevanjem rijeke Drave. Poplavljena je površina oko 280 ha i uglavnom 
se radilo o poplavljenim poljoprivrednim površinama i prostorijama udruge Zlatni karas iz 
Viljeva. U obrani od poplave sudjelovali su članovi Stožera civilne zaštite, članovi postrojbe 
civilne zašite, članovi ŠRD Zlatni karas, Viljevo, vlasnici poplavljenih poljoprivrednih površna, 
dobrovoljci s područja Općine Viljevo, Hrvatske vode, Karašica Vučica d.d. iz Donjeg 
Miholjca, te Autoprijevoznik Škarić iz Viljeva. Tijekom izlijevanja rijeke Drave učinjena je 
samo materijalna šteta te na sreću nije bilo ljudskih žrtava. Procijenjena šteta iznosi 
173.303,83 eura. Na kraju se može zaključiti kako je cjelokupni sustav civilne zaštite dobro 
organiziran te je na prethodno izneseno, pokazao visok stupanj spremnosti. Predsjednik 
Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te 
predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno je 
prihvaćena Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Viljevo za 2023. godinu.  

AD/14. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 14. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zašite na području Općine Viljevo za 
2024. godinu. Sam izvješćuje vijećnike kako se ovaj godišnji plan donosi radi utvrđivanja 
prava i obveza u sustavu civilne zašite. Tijekom 2024. godine, radi provjere pripravnosti 



sustava civilne zašite na području Općine Viljevo, planira se vježba u Osnovnoj školi Ante 
Starčevića u Viljevu – postupanje u slučaju potresa. Ovaj godišnji plan ima i svoje financijske 
učinke te je za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite u Proračunu Općine Viljevo 
planiran iznos od 37.000,00 eura te će se utrošiti na pripremu i opremanje jedinica civilne 
zaštite, edukaciju stanovništva, osposobljavaju pripadnika civilne zaštite, sufinanciranje 
vatrogastva, HGSS, crveni križ te ažuriranje planova. 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno 
je donesen Godišnji plan razvoja sustava civilne zašite na području Općine Viljevo za 2024. 
godinu.  
AD/15. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 15. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o raspoređivanju sredstva za financiranje političkih stranaka i nezavisnih 
vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Viljevo u 2024. godini te daje riječ Meliti 
Grüll, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. Melita Grüll izvješćuje vijećnike kako političke 
stranke i nezavisni vijećnici zastupljeni u Općinskom vijeću Općine Viljevo imaju pravo na 
određena novčana sredstva iz proračuna za financiranje političkih aktivnosti. Iznos sredstva 
planiran u Proračunu Općine Viljevo za 2024. godinu je 942,31 euro. U članku 5. se može 
vidjeti kao su sredstva raspoređena, odnosno od prethodno navedenog iznosa 809,59 eura 
pripada HDZ-u, 132,72 eura SDSS-u, dok su se nezavisni vijećnici Pero Rabljenović i Zlatko 
Kolar odrekli sredstava. Sredstva će se prebacivati političkim strankama na račune svaka tri 
mjeseca.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno 
je donesena Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
nezavisnih vijećnika zatupljenih u Općinskom vijeću Općine Viljevo u 2024. godini.  
 
AD/16. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 16. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
pitanja i prijedloge vijećnika.  
Melita Grüll, pročelnica Jedinstvenog uspravnog odjela, izvješćuje vijećnike kako je na 19. 
sjednici općinskog vijeća kod donošenja Odluke o poticanju kupovine nekretnine ili 
renoviranju kuće mladim obiteljima na području Općine Viljevo bilo postavljeno pitanje koliko 
se mladih obitelji doselilo na područje Općine Viljevo. Prema evidenciji koja se vodi pri 
Jedinstvenom upravnom odjelu ovu mjeru je u razdoblju od 2018. godine do danas 
konzumiralo ukupno 18 obitelji, od toga 11 obitelji za adaptaciju te 7 obitelji za kupovinu, te 
se s drugih područja doselilo 3 obitelji. 
Općinski načelnik Dominik Knežević izvješćuje vijećnike o provedenoj završnoj kontroli 
zgrade dječjeg vrtića u Viljevu od strane Agencije za plaćanje u poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju. Kontrola se obavljala tri dana. Cjelokupni projekt se odužio jer su vođeni 
određeni postupci protiv izvođača radova. Kada je postupka bio završen, podijeli smo zadnji 
zahtjev za isplatu. Kontrola na terenu je bila jako opsežna. Smatramo da smo opravdali sve 
te da će korekcije biti minimalne. Što se tiče isplate sredstava, istima se nadamo iduće 
godine. 
Tomislav Mađarić postavlja upit u vezi izgradnje državne ceste. Općinski načelnik Dominik 
Knežević izvješćuje kako se radi o investiciji Hrvatski cesta te kako je postupak javne nabave 
u tijeku. Nakon odabira izvođača, ako sve bude u redu, trebali bi krenuti radovi. Uz izgradnju 
državne ceste, raditi će se također biciklistička staza, pješačka staza, kružni tok, kolni prilazi 
i drvored te će ulica Kardinala Alojzija Stepinca dobiti novu vizuru. Napominje kako ne zna 
koliko će izgradnja trajati, ali napominje kako ova dionica kreće od Podravske Moslavine do 
Svetog Đurđa.  
Đuka Vincetić postavlja pitanje u vezi kuće koja je u vlasništvu Općine Viljevo, a nalazi se u 
blizini crkve. Kuća je u lošem stanju i ulični prostor oko nje trebao zaštiti jer postoji mogućnost 
ugrožavanja prolaznika te da bi zaštitu trebao napraviti komunalni pogon.  
Općinski načelnik Dominik Knežević odgovara kako općina nema komunalni pogon, već 
trgovačko društvo. Ideja je da se kuća renovira kako bi se napravila „slavonska kuća“. 



Također se slaže da se treba nekako zaštititi jer je opasno i za djecu i za odrasle kad dolaze 
u crkvu.  
Tomislav Mađarić postavlja upit u vezi Miholjačkog vodovoda i vezi spajanja s osječkim 
vodovodom.  
Općinski načelnik Dominik Knežević odgovara kako je spajanje u tijeku te je održano nekoliko 
sastanaka. Sam postupak je složen jer je svako poduzeće specifično i budući da se spajanje 
planiralo s početkom 2024. godine to se neće dogoditi. Sve započete investicije u trenutku 
preuzimanja se moraju realizirati. O svemu će odlučivati skupština.  
Po ovoj točki dnevnog reda pitanja i prijedloga vijećnika više nije bilo.  
 
Sjednica je zaključena u 19,00 sati.  
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